

# النخبة

EL NOKHBA



## EL NOKHBA PROFILE

## About ElNokhba لمحة عامة

ElNokhba food brand is the result of blending tradition and innovation. Rooted in Al Mowsem Complex's expertise in the field of food manufacturing, the brand was created in 2021 and is dedicated, like all of Whiba Holding food brands, to providing exceptional food experiences with the finest ingredients and sustainable practices.

علامة النخبة الغذائية هي نتيجة مزيج من التقاليد والابتكار. متجذرة في خبرة مجمع الموسم للصناعات الغذائية في مجال تصنيع الأغذية، بدأ عمل هذه العلامة عام 2021 وهي ملتزمة، كبقية العلامات التجارية التابعة لمجموعة وهيبة القابضة، بمساعدتكم على تقديم تجارب غذائية استثنائية باستخدام أفضل المكونات والممارسات المستدامة.

## Our Values قيمنا



Customer Focus  
التركيز على الزبائن



Sourcing Premium  
Ingredients  
اعتماد أفضل المواد الخام



Innovation  
الابتكار



Responsibility  
المسؤولية

## Excellent Products منتجات عالية الجودة

## Excellent Products منتجات عالية الجودة

Indulge your senses with El Nokhba. Our products of pasta, couscous, flour, rice, tomato paste, and sugar are a symphony of flavors, carefully crafted to delight your palate. From the first bite, you'll experience a taste sensation that lingers long after the last crumb.

ابتداء من منتجات المكرونة متنوعة القوام ومروراً بمنتجات الكسكسي، والدقيق، والأرز، وانتهاء بمعجون الطماطم والسكر، يتم صنع كل منتج من منتجات علامة النخبة بجودة وتميز يلبي توقعاتك ويثري حواسك.



Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

## El Nokhba Pasta مكرونه النخبه



Ditalini 2  
ديتاليني 2



Ditalini 3  
ديتاليني 3



Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

Penne 1  
بينة 1



Penne 2  
بينة 2



Spaghetti 2  
سباقيتي 2



Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

# El Nokhba Flour دقيق النخبة



Flour 1Kg  
دقيق 1 كغم



Flour 5Kg  
دقيق 5 كغم



Flour 25Kg  
دقيق 25 كغم



Flour 50Kg  
دقيق 50 كغم



Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

El Nokhba Sugar  
سكر النخبة



Sugar 900g  
سكر 900غ



Sugar 5Kg  
سكر 5كغم



Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

## El Nokhba Rice أرز النخبة



Rice 900g  
أرز 900غ



Rice 25Kg  
أرز 25كغم





Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

Couscous  
كسكسي



Tomato Paste  
معجون طماطم



Excellent Products  
منتجات عالية الجودة

## Accreditations الاعتمادات

## El Nokhba Markets أسواق علامة النخبة التجارية

ElNokhba's ISO as well as Libyan Quality Mark certifications guarantee safe, high-quality food products. We prioritize transparency and sustainability to ensure exceptional food experiences for all consumers.

Taking steady steps towards expanding in different cities and markets in Libya, ElNokhba holds the promise to remain a trusted companion in the culinary adventures of our community, delivering quality that resonates with every bite.

يعد حصول علامة النخبة الغذائية على شهادات ISO العالمية بالإضافة إلى علامة الجودة الليبية ضمانًا لمنتجات غذائية آمنة وعالية الجودة. نعطي الأولوية للشفافية والاستدامة لضمان تجارب غذائية استثنائية لجميع المستهلكين.

في خطى ثابتة نحو التوسع في مدن وأسواق مختلفة في ليبيا، تحمل علامة النخبة وعدًا بالبقاء رقيقًا موثوقًا في كل مطبخ وتسعى دائمًا لمساعدتك لتقديم وجبات مميزة كل مرة.

الشركة تطبق نظام الجودة وسلامة الغذاء ISO22000 - ISO9001





A MEMBER OF WHIBA HOLDING

إحدى علامات وهيبة القابضة



وهيبة القابضة  
WHIBA HOLDING

## Contact Us

Libya – Tripoli

Tel:

+218 91-0918844

Email:

info@elnokhbafood.com

Website:

www.elnokhbafood.com

## للتواصل

ليبيا – طرابلس

هاتف:

+218 91-0918844

البريد الإلكتروني:

info@elnokhbafood.com

الموقع الإلكتروني:

www.elnokhbafood.com